

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

Value Engineering

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
万方数据—数字化期刊群入网期刊
中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

JIAZHI GONGCHENG

2018

下旬刊（总第 509 期 / 第 37 卷）

价值工程

ISSN 1006-4311



33>

9 771006 431068

价值工程

2018年11月下旬刊(总第509期/第37卷)
1982年创刊 2018年11月28日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 邰明信

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

编 辑 部: 马慧霞

刘英禄

电 话: 0311-83020178

0311-83036626

传 真: 0311-87024742

投稿信箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

印 刷: 廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

目录

* 价值管理 *

- 基于大数据的电力行业现场作业风险评估方法研究 王斐 等(1)
河北省构建区域创新体系研究 徐勇强 等(4)
绿色视角下京津冀地区港口物流协同度研究 李健 等(6)
油库项目建设全生命周期管理探讨 蒲家琦(8)
综合管廊 PPP 项目的柔性政府补贴机制建议 舒亚玲 等(11)
发达国家农产品电子商务发展模式及启示 吴鸭珠(13)
房地产项目定价策略探究 倪喆 等(16)
全寿命周期工程造价信息数据共享研究 杨少敬(18)
航空装备备件运输计划制订方法研究 孙伟奇 等(20)
涉密办公资产智能管控手段研究 凌冠华 等(22)
基于 B2C 的电商配送网络优化研究 毕小青 等(24)
浅谈造价咨询企业如何提高工程结算审核工作质量 刘春梅 等(26)
高校物业管理模式和信息化建设思考 韩艳林(28)
新常态下江西红色旅游文化产业集群演化机理及发展对策 严景宁 等(30)

- 人才培育项目对医院青年科技人才队伍建设的提升效果研究 浦佳静(33)
泰安市创新柴汶河“河长制”管理模式 赵志勇 等(35)
高层住宅建筑火灾防治研究现状及评价体系 王雅娜 等(37)
江苏省石墨烯产业发展研究 余广文 等(39)
高铁物流组织形式和运营模式的分析研究 王龄萱(41)
我国企业跨国并购财务风险及其防范 陈莉萍(43)
动车调试期间轨行区安全隐患分析及预控措施 梁正武 等(45)
PPP 项目风险综合评价研究 周佳其(47)
EP+S 承包模式下缺陷责任期管理程序探讨 曲孝飞 等(49)
浅析建筑施工企业成本管理现状及应对策略 吴之栋(51)
EPC 模式下业主原因引起的索赔机会分析 王美京 等(53)
省管县(市)承接下放权力效果评估 任丽霞(55)
火电施工项目施工预算与成本控制探究 唐静(58)
综合管廊建设项目技术工作体会与思考 冯强(60)
武汉城市圈城市竞争力比较研究 蔺兆荣(62)
混凝土搅拌站过程成本控制研究与探索 闫志明(64)
新零售背景下超市智慧卖场构建研究 陈中耀(66)
扬州市不同功能区径流污染负荷空间分布差异 何湖滨 等(69)
浅议小型水利工程项目规划及工程产生效益的关系 徐伟(71)
浅谈供电公司财务部门如何加强工程资金管理 强彩丽(73)
贵州省农村贫困人口状况与脱贫路径分析 夏龙龙(75)
济南市特色小镇的生态、文化、旅游融合发展研究 董新正(79)
高层住宅建筑火灾风险评估研究 王雅娜 等(82)
浅谈基于元胞自动机的径流模型发展 何湖滨(84)
混凝土桥梁裂缝的形成机理及控制措施研究 温鹏 等(86)

* 价值链·供应链 *

- 基于 MRIO 的“京津冀”全产业链碳关联研究 苑清敏 等(88)
论价值链管理内容的创新发展 吕延荣 等(90)
基于企业价值链的两化融合方式及影响要素研究 王晓莹 等(93)
基于不确定演化博弈的绿色供应链中政府与核心企业关系研究 李方超 等(95)

- 全产业链视角下住宅房地产企业战略创新研究 高海洋(99)
基于区域消费者网络购买行为的陕西省电子商务发展策略分析 唐家琳 等(102)
陕西生鲜农产品“互联网+”冷链物流生态体系构建 刘燕 等(104)

* 功能载体创新 *

- 铁路既有车站改造中应注意的问题 李金武(107)

| | | | |
|----------------------------|-----------|--|-----------|
| 工业厂房压力管道安装质量控制技术研究与分析 | 周志武(110) | 塔式起重机垂直度测量仪技术研究 | 傅建俊(219) |
| 变速恒频风力发电系统并网控制及仿真 | 潘明九等(114) | 水利工程堤坝防渗漏技术研究 | 曹瑛辉(221) |
| 铁路工程大断面黄土隧道防排水施工技术 | 支义(116) | 城市商业综合体电气设计特点及探讨 | 董文杰(223) |
| 潘三矿西三C组煤下部采区煤层群开采方案的思考 | 唐义川(118) | 公路桥梁伸缩缝施工技术探讨 | 梁红平(225) |
| 级配良好碎石土的压实度与CBR强度关系研究 | 蒋玉等(120) | 关于煤矿余热资源综合利用设计的研究 | 李萌(227) |
| 一种分拣机构的设计与实现 | 裴忠诚(123) | 煤、岩垮落体的自然安息角受粒径大小的变化研究 | 侯树成(229) |
| 钢结构二次浇注与柱脚包裹施工工艺 | 田振海(126) | 电力系统运行中的电气工程自动化技术应用研究 | 田丹(231) |
| 超高压岩石分裂机开挖硬质岩石开挖法研究 | 牛自强(128) | 呈贡新区道路绿化植物群落组成和结构研究 | 罗国娜等(233) |
| 高速铁路桥异形墩受力分析 | 林鑫鑫等(130) | 简述复杂地铁工程施工安全控制技术 | 郝国良等(236) |
| 隧道浅埋段施工预防坍塌研究及综合处理技术研究 | 白增明(132) | “互联网+”背景下大学生海外公益意愿研究 | 林冰儿等(238) |
| 有限元法在模拟强夯施工过程中的应用研究 | 安日等(134) | 非接触式胶带机跑偏保护装置在锦界选煤厂的应用 | 艾熙昭(240) |
| 大直径钻井中钻具组合扶正器的选择及使用 | 徐向东(136) | 超声波辅助法提取植物黄酮的工艺研究 | 常波等(242) |
| 高边坡半明半暗隧道施工技术 | 曹松俊等(138) | 商品冰在综采工作面降温方案的应用分析 | 胡占海(245) |
| 某新型边柱埋入式钢柱脚非线性有限元分析 | 吴锋(141) | 基于层次分析法的社团学生干部选拔工作研究 | 梁少博等(247) |
| 消防给水稳压系统设计 | 李金奎等(144) | 某旅游配套项目灾情分析 | 罗杰等(250) |
| 张呼铁路跨京包线铁路墩顶转体桥不平衡称重试验研究 | 董刚(146) | 土建结构工程的安全性及耐久度分析 | 曾其雄(253) |
| 一种仿植物工厂数据系统的智能生态箱概述 | 刘欣(149) | 燃气锅炉运行气候补偿初步研究与应用 | 李振虎(255) |
| 非设计条件下跨声速压气机性能分析 | 王正鹤等(151) | 高速铁路选线对生态环境的影响分析研究 | 邢烨炜(259) |
| * 价值应用 * | | | |
| 新疆阿克苏地区主要工业产业用水效率分析 | 冷静超等(153) | 高速公路沿线某单体滑坡稳定性分析 | 李科(261) |
| 郎肯循环中滑片式膨胀机基本方程的研究 | 江卫(155) | 交通工程土建施工中混凝土施工技术探讨 | 贡忠华(263) |
| BIM技术在毕业设计中的应用探索 | 蒋斯粟等(159) | 日本海滨地区千叶县九十九里滨平原洪灾评价研究 | 王菁菁等(265) |
| 高速公路沥青路面病害与治理措施分析 | 王春良(161) | 大数据在图书采访工作中的应用研究 | 胡丽琴(268) |
| BIM技术在建筑工程质量监管中的有效应用 | 康渊泉(163) | 关于现代城市给水处理技术的探讨 | 徐梅(270) |
| 双IGBT系统在真空电弧镀中的应用 | 王俊涛等(165) | * 工业工程 * | |
| 高速公路养护标准化管理以及造价应用 | 石磊(167) | 基于双种群遗传算法的L公司生产线平衡问题研究 | 李杨帆(272) |
| 基于TensorFlow的掌纹识别方法研究 | 王全等(169) | 基于MAS的机加工车间动态调度研究 | 涂晶鑫等(274) |
| 浅析市政给排水设计中常见的问题与对策 | 乔春龙(171) | 摊铺机装配线平衡改善研究 | 张瑞恒(277) |
| 浅议市政道路沥青路面施工技术与施工质量控制研究 | 陈永兴(173) | * 理论综述 * | |
| 混凝土搅拌运输车智能化物流平台网络研发 | 乔淑云等(175) | 分形理论在地貌学的应用研究进展与展望 | 张桐等(279) |
| 基于低碳生态城市下绿色建筑规划方法分析 | 张慧(178) | 国际知名高新区战略产业培育特点和模式研究 | 韩博(283) |
| 论沥青混凝土路面病害防治措施 | 谭二军(180) | 众包视角下救灾减灾的社会参与系统运行机制研究 | 朱国齐等(286) |
| 风电不确定性对电力系统的影响研究 | 董敏等(182) | “一带一路”对我国对外贸易摩擦影响分析 | 胡晓丽等(289) |
| GIS技术及其在道路交通信息化中的应用探究 | 崔志伟(184) | 2006-2015年陕西省10地市交通格局与旅游发展关系 | 朱海艳等(293) |
| 铂金属陶瓷作为辐射防护材料的应用 | 郭珺然(186) | 浅析深紫外LED的前景与市场应用价值 | 张翔(296) |
| 火山石材在海口城市公园空间环境中的运用 | 叶绵源(188) | * 综合 * | |
| 浅析A320FAM飞机6KA保险熔断排故 | 田沛奇(194) | 国际工程教育专业认证背景下采矿工程培养目标修订实践 | 刘磊等(298) |
| 基于海绵城市理念下城市水体顶层设计的路径探讨 | 杨霄(196) | 郑重声明 | |
| 镍铬-镍硅热电偶测量误差的不确定度评定 | 赫爱芹等(200) | 1.本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。 | |
| 一种大体积混凝土的降温措施 | 刘建国(202) | 2.来稿在15个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为3个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。 | |
| 航运关联数据的发布及查询应用研究 | 官维等(206) | 3.编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。 | |
| 系统论事故致因理论及其应用 | 许娜(208) | 4.本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。 | |
| 高层建筑给排水消防设计问题分析 | 张亮(210) | | |
| 基于DEMATEL/ISM的高空坠落事故影响因素研究 | 段占立等(212) | | |
| 探讨道桥施工中常见的技术问题及解决 | 雷艳鹤等(215) | | |
| 热带气候条件下印尼南苏项目混凝土外观质量控制 | 李世明(217) | | |

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.37 11.c
(Sum No.509)
Published in Nov. 28, 2018

Inscribed: Yuan Baohua
Honorary Editor-in-Chief: Gao Mingxin
Executive Editor-in-chief: Gao Zhibiao
Manager: Hebei Association for Science and Technology
Sponsor: Hebei Institute of Technology Economy and Modern Management

Chief Edior's Department: Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher: Magazine Publishing House of VE
Address: Room A501, Zhuoda Property House, No.88 Huai'an Road
Tel: (0311) 87024742
E-mail: vezssbjb@163.com

Printed by: Changling Printing House, Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions: Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: \$ 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on Risk Assessment Method of Power Industry Field Operation Based on Big Data WANG Fei, et al.
4 Study on Constructing Regional Innovation System in Hebei XU Yong-qiang, et al.
6 Research on Port Logistics Synergetic Degree in Beijing-Tianjin-Hebei Region from Green Perspective LI Jian, et al.
8 Study on Life Cycle Management of Oil Depot Project Construction PU Jia-qi
11 Suggestions on Flexible Government Subsidy Mechanism for Underground Integrated Pipe Gallery PPP Project SHU Ya-ling, et al.
13 The Development Model and Enlightenment of E-commerce of Agricultural Products in Developed Country WU Ya-zhu
16 Research on Real Estate Project Pricing Strategy NI Zhe, et al.
18 Research on Data Sharing of Life Cycle Engineering Cost Information YANG Shao-jing
20 An Approach to Study Transport Program of Spare Parts of Aircraft Equipment SUN Wei-qi, et al.
22 The Research of Intelligent Control Means of Secret-related Office Equipments LING Guan-hua, et al.
24 E-commerce Distribution Network Optimization Research Based on B2C BI Xiao-qing, et al.
26 On How to Improve the Quality of Project Settlement Audit Work in Cost Consulting Enterprises LIU Chun-mei, et al.
28 On Property Management Mode and Information Construction in Colleges HAN Yan-lin
30 Red Tourism and Cultural Industry Cluster Evolution Mechanism and Development Countermeasures of Jiangxi under the New Normal State YAN Jing-ning, et al.
33 Research on the Effect of Talent Cultivation Project on the Construction of Young Scientific and Technological Talents in Hospitals PU Jia-jing
35 Tai'an City's Innovation of Chaiwen River Management Model of "the River Chief System" ZHAO Zhi-yong, et al.
37 Research Status and Evaluation System of Fire Prevention in High-rise Residential Buildings WANG Ya-na, et al.
39 Research on the Development of Graphene Industry in Jiangsu Province SHE Guang-wen, et al.
41 Analysis and Research on the Organization Form and Operation Mode of High-speed Rail Logistics WANG Ling-xuan
43 The Financial Risks and Precautions of Cross-border M&A in China's Enterprises CHEN Li-ping
45 Analysis and Pre-control Measures of Hidden Danger in Rail Transit Area during Motor Vehicle Debugging LIANG Zheng-wu, et al.
47 Research on Comprehensive Risk Assessment of PPP Projects ZHOU Jia-qi
49 Discussion on the Management Procedure of Defect Liability Period under EP+S Contracting Mode QU Xiao-fei, et al.
51 Analysis on the Current Situation of Cost Management of Construction Enterprises and Countermeasures WU Zhi-dong
53 Analysis of Claim Opportunities Caused by Owners in EPC Mode WANG Mei-jing, et al.
55 Evaluation of the Effect of Province Governing Counties (Cities) to Undertake Decentralized Power REN Li-xia
58 Research on Budget and Cost Control of Thermal Power Construction Project TANG Jing
60 Experience and Thinking on Technical Work of Integrated Pipe Gallery Construction Project FENG Qiang
62 Comparative Study on Urban Competitiveness of Wuhan City Circle LIN Zhao-rong
64 Research and Exploration on Process Cost Control of Concrete Mixing Plant YAN Zhi-ming
66 Research on the Construction of Supermarket Intelligent Stores under the New Retail Background CHEN Zhong-yao
69 Spatial Distribution Differences of Storm Runoff Pollution Loads in Different Functional Areas of Yangzhou HE Hu-bin, et al.
71 Discussion on the Relationship between the Project Planning and the Benefits of Small-scale Water Conservancy Projects XU Wei
73 On How the Financial Department of Power Supply Company Strengthens the Management of Engineering Funds QIANG Cai-li
75 Analysis on the Situation of Poor Rural Population and Poverty Alleviation Path in Guizhou Province XIA Long-long

| | |
|--|---------------------------|
| 79 The Integration Development of Ecology, Culture and Tourism in Characteristic Towns of Ji'nan | DONG Xin-zheng |
| 82 Research Status and Evaluation System of Fire Prevention in High-rise Residential Buildings | WANG Ya-na, <i>et al.</i> |
| 84 The Development of Runoff Model Based on Cellular Automata | HE Hu-bin |
| 86 Study on Formation Mechanism and Control Measures of Concrete Bridge Cracks | WEN Peng, <i>et al.</i> |

VALUE CHAIN•SUPPLY CHAIN

| | |
|--|-------------------------------|
| 88 Carbon Association Studies of "Beijing-Tianjin-Hebei" Whole Industrial Chain Based on MRIO Model | YUAN Qing-min, <i>et al.</i> |
| 90 On the Innovative Development of Value Chain Management Content | LV Yan-rong, <i>et al.</i> |
| 93 Research on the Way of Integration of Informatization and Industrialization and the Influencing Factors Based on Enterprise Value Chain | WANG Xiao-ying, <i>et al.</i> |
| 95 The Relationship between the Government and the Core Enterprise in the Green Supply Chain Based on Uncertain Evolution Game | LI Fang-chao, <i>et al.</i> |
| 99 Research on Strategic Innovation of Residential Real Estate Enterprises from the Perspective of Whole Industrial Chain | GAO Hai-yang |
| 102 Development Strategies of E-commerce of Shaanxi Province Based on the Perspective of Consumer Online Shopping Behavior | TANG Jia-lin, <i>et al.</i> |
| 104 Construction of "Internet+" Cold Chain Logistics Ecosystem of Shaanxi Fresh Agricultural Products | LIU Yan, <i>et al.</i> |

FUNCTION CARRIER INNOVATION

| | |
|---|------------------------------|
| 107 Problems that Should be Paid Attention to in the Reconstruction of Existing Railway Stations | LI Jin-wu |
| 110 Technical Research and Analysis of Quality Control of Pressure Pipeline Installation in Industrial Factory Building | ZHOU Zhi-wu |
| 114 Grid-connected Control and Simulation of Variable Speed Constant Frequency Wind Power Generation System | PAN Ming-jiu, <i>et al.</i> |
| 116 Waterproof and Drainage Construction Technology for Large Section Loess Tunnel of Railway Engineering | ZHI Yi |
| 118 Consideration on Mining Plan of Coal Seam Group in West Three C Group Lower Coal Mining Area of Pan Three Mine | TANG Yi-chuan |
| 120 Study on the Relationship between Compactness and CBR Strength of Graded Fine Gravel Soil | JIANG Yu, <i>et al.</i> |
| 123 Design and Implementation of a Kind of Sorting Mechanical Device | PEI Zhong-cheng |
| 126 Steel Structure Secondary Casting and Column Foot Wrapping Construction Process | TIAN Zhen-hai |
| 128 Study on Excavation Method of Hard Rock by Ultra High Pressure Rock Splitter | NIU Zi-qiang |
| 130 Stress Analysis of Shaped Piers of High Speed Railway Bridges | LIN Xin-xin, <i>et al.</i> |
| 132 Research on Anti-collapse of the Construction of Shallow Buried Section of Tunnel and the Comprehensive Treatment Technology | BAI Zeng-ming |
| 134 Application of Finite Element Method in the Construction of Dynamic Compaction Simulation | AN Ri, <i>et al.</i> |
| 136 Selection and Use of Drilling Tool Combination Centralizer in Large Diameter Drilling Well | XU Xiang-dong |
| 138 High Slope Semi-bright and Semi-dark Tunnel Construction Technology | CAO Song-jun, <i>et al.</i> |
| 141 Nonlinear Finite Element Analysis of a New Side Column Embedded Steel Column Foot | WU Feng |
| 144 Fire Water Supply Voltage Regulation System Design | LI Jin-kui, <i>et al.</i> |
| 146 The Counterbalanced Weighting Experimental Study of Pier-top Swivel Bridge Crossing Beijing-Baotou Railway in Zhangjiakou-Huhehaote Railway | DONG Gang |
| 149 An Intelligent Ecological Box for Plant Data System | LIU Xin |
| 151 Analysis of Performance of Transonic Compressor at Off-Design Work Condition | WANG Zheng-he, <i>et al.</i> |

VALUE APPLICATION

| | |
|---|-------------------------------|
| 153 Analysis on Water Use Efficiency of Main Industries in Aksu Region of Xinjiang | LENG Jing-chao, <i>et al.</i> |
| 155 Research on Basic Equations of Rankine-cycle Sliding Plate Expander | JIANG Wei |
| 159 Application of BIM Technology in Graduation Design | JIANG Si-su, <i>et al.</i> |
| 161 Analysis of Diseases and Treatment Measures of Expressway Asphalt Pavement | WANG Chun-liang |
| 163 Effective Application of BIM Technology in Construction Engineering Quality Supervision | KANG Yuan-quan |
| 165 Application of Dual IGBT System in Vacuum Arc Plating | WANG Jun-tao, <i>et al.</i> |
| 167 Expressway Maintenance Standardization Management and Cost Application | SHI Lei |
| 169 Research on Palmprint Recognition Method Based on TensorFlow | WANG Quan, <i>et al.</i> |
| 171 Analysis on Common Problems and Countermeasures in Municipal Water Supply and Drainage Design | QIAO Chun-long |
| 173 Discussion on Construction Technology and Construction Quality Control of Municipal Road Asphalt Pavement | CHEN Yong-xing |
| 175 Network Development of Intelligent Logistics Platform for Concrete Mixer Truck | QIAO Shu-yun, <i>et al.</i> |
| 178 Analysis of Green Building Planning Methods Based on Low Carbon Eco-city | ZHANG Hui |

| | |
|---|-------------------------------|
| 180 Discussion on Disease Prevention and Control Measures of Asphalt Concrete Pavement | TAN Er-jun |
| 182 Study on the Influence of Wind Power Uncertainty on Power System | DONG Min, <i>et al.</i> |
| 184 Research on GIS Technology and Its Application in Road Traffic Informatization | CUI Zhi-wei |
| 186 Application of Uranium Cermet as Radiation Protection Material | GUO Jun-ran |
| 188 The Application of Volcanic Stone in the Environment of Haikou City Park | YE Mian-yuan |
| 194 Analysis of Troubleshooting for A320FAM Aircraft 6KA Insurance Fuse | TIAN Pei-qi |
| 196 The Methodological Discussion on Top-level Design of Urban Water System on the Concept of Sponge City | YANG Xiao |
| 200 Evaluation of Uncertainty in Measurement Error of Ni-Cr-Ni-Si Thermocouple | HE Ai-qin, <i>et al.</i> |
| 202 A Cooling Measure for Mass Concrete | LIU Jian-guo |
| 206 Research on Publication and Query Application of Maritime Linked Data | GUAN Wei, <i>et al.</i> |
| 208 Systemic Accident-Causing Theory and Its Application | XU Na |
| 210 Analysis on the Design of Water Supply and Drainage Fire Protection for High-rise Buildings | ZHANG Liang |
| 212 Research on Influencing Factors of High Altitude Fall Accident Based on DEMATEL/ISM | DUAN Zhan-li, <i>et al.</i> |
| 215 Common Technical Problems and Solutions in Road and Bridge Construction | LEI Yan-he, <i>et al.</i> |
| 217 Quality Control of Concrete Appearance in Indonesia Nansu Project under Tropical Climate | LI Shi-ming |
| 219 Research on the Technology of Tower Crane Verticality Measuring Instrument | FU Jian-jun |
| 221 Research on Anti-leakage Technology of Dam of Water Conservancy Project | CAO Ying-hui |
| 223 Characteristics of Electrical Design of Urban Commercial Complex and Discussion | DONG Wen-jie |
| 225 Discussion on Construction Technology of Expansion Joints of Highway Bridges | LIANG Hong-ping |
| 227 Research on the Comprehensive Utilization Design of Coal Mine Waste Heat Resources | LI Meng |
| 229 Research on the Relationship between the Natural Repose Angle and Particle Size of Coal and Rock Bulk | HOU Shu-cheng |
| 231 Application Research of Electrical Engineering Automation Technology in Power System Operation | TIAN Dan |
| 233 Study on the Community Composition and Structure of Road Greening Plants in Chenggong New Area | LUO Guo-na, <i>et al.</i> |
| 236 Brief Introduction to Construction Safety Control Technology of Complex Subway Engineering | HAO Guo-liang, <i>et al.</i> |
| 238 Studying on College Students' Willingness of Overseas Public Welfare under the Background of "Internet+" | LIN Bing-er, <i>et al.</i> |
| 240 Application of Non-contact Running-away Protection Device of Belt Conveyor in JINJIE Coal Preparation Plant | AI Xi-zhao |
| 242 Study on Ultrasonic-assisted Extraction of Plant Flavonoids | CHANG Bo, <i>et al.</i> |
| 245 Application Analysis of Commodity Ice in Cooling Scheme of Fully Mechanized Mining Face | HU Zhan-hai |
| 247 A Research on the Selection of Student Cadres Based on Analytic Hierarchy Process | LIANG Shao-bo, <i>et al.</i> |
| 250 Disaster Analysis of a Tourism Supporting Project | LUO Jie, <i>et al.</i> |
| 253 Safety and Durability Analysis of Civil Structure Engineering | ZENG Qi-xiong |
| 255 Preliminary Research and Application of Climate Compensation for Gas Boiler Operation | LI Zhen-hu |
| 259 Analysis of the Influence of High-speed Railway Route Selection on Ecological Environment | XING Ye-wei |
| 261 Stability Analysis of a Single Landslide along Expressway | LI Ke |
| 263 Discussion on Concrete Construction Technology in Civil Engineering of Traffic Engineering | GONG Zhong-hua |
| 265 Flood Disaster Evaluation of the Ninety-nine Mile Plain in Chiba, Japan | WANG Jing-jing, <i>et al.</i> |
| 268 Study on Application of Big Data in the Books Acquisition Work | HU Li-qin |
| 270 Discussion on the Water Treatment Technology of Modern Cities | XU Mei |

IE

| | |
|---|----------------------------|
| 272 Research on Production Line Balance Problem of L Company Based on Double Population Genetic Algorithm | LI Yang-fan |
| 274 Research on Intelligent Scheduling of Machining Workshop Based on MAS | TU Jing-xin, <i>et al.</i> |
| 277 Research on Improvement of Paver Assembly Line Balance | ZHANG Rui-heng |

THEORETICAL REVIEW

| | |
|--|----------------------------|
| 279 Application and Progress of Fractal Theory in Geomorphology | ZHANG Tong, <i>et al.</i> |
| 283 The Research on the Characteristics and Model of International Famous High-tech Zone Strategic Industry | HAN Bo |
| 286 Research on the Operation Mechanism of Social Participation System for Disaster Relief and Disaster Mitigation from the Perspective of Crowdsourcing | ZHU Guo-qi, <i>et al.</i> |
| 289 Analysis of the Impact of "One Belt and One Road" on China's Foreign Trade Friction | HU Xiao-li, <i>et al.</i> |
| 293 Relationship between Traffic and Tourism Development in 10 Cities of Shaanxi Province from 2006 to 2015 | ZHU Hai-yan, <i>et al.</i> |
| 296 Analysis of Deep UV-LED Prospects and Market Application Value | ZHANG Xiang |

COMPREHENSION

| | |
|--|------------------------|
| 298 Revision Practice of Mining Engineering Training Objectives under the Background of International Engineering Education Professional Certification | LIU Lei, <i>et al.</i> |
|--|------------------------|